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AABYBRO GOLFKLUB    

Formanden      21-10-2023 

 

Referat af 7. bestyrelsesmøde 2023-24 tirsdag den 17. oktober i klubhuset kl. 19.00 

Afbud: Søren Kristensen 

REFERAT: 

 

1. Velkomst og dagsorden     Ole 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat af 6. møde 2023    Ole 

Godkendt 

 

3. Enkeltsager siden sidst     Ole 

A. Informationer fra formanden     Ole 

1. Lokale til generalforsamling. Lokalet på VUC er booket til GF den 12.02.24. 

2. DGU Regionsmøde. Indkaldelse til møde i Brønderslev den 01.11.23 kl. 19.00. Jesper og Ole 

deltager. 

3. GNG møde. Indkaldelse til møde i Hjørring den 09.11.23. Jesper og Ole deltager 

4. Salg af jordstykke. Ole har haft rykket for svar fra evt. køber. 

5. Køb af scootere til udlejning. Klubben er blevet tilbudt køb af scootere til udlejning, til kørsel på 

banen. Der er ikke stemning for købet, da man mener, at der vil kun være efterspørgsel på biler. 

6. Klubskifte for medlemmer med XM-medlemskab. Ifølge aftalen mellem de 4 klubber, kan man ikke 

flytte klub med sit XM-medlemskab. Der er 2 års karantæne. Man kan kun flytte klub, hvis man får ny 

adresse nærmere en af de andre klubber. 

7. XM-aftalen med Øland Golfklub. Øland ønsker at ændre i aftalen, da der er et stort slid på deres 

bane i vinterhalvåret. De ønsker, at XM-medlemmerne skal betale i vinterhalvåret. Ole forventer, at 

der skal indkaldes til møde klubberne imellem, for at der kommer klarhed over aftalen, som skal gælde 

for den nye sæson fra 1.1.2024. 

 

B. Udvalgsmatch      Ole 

Matchen blev afviklet som planlagt, dog med for få deltagere. 

Tilskud fra kommunen er udbetalt til klubben. 

 

C. Sponsormatch      Mai 

Efter flytning af datoen blev matchen afviklet. Der skal næste år udsendes en sommerhilsen med 

datoen, samt en indbydelse som sendes ud i god tid, for at så mange som muligt af klubbens sponsorer 

kan deltage. 

 

D. Kaninafslutning      Jan 

Matchen gik fint, men her var også for få deltagere.  
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Der var spisning på Søparken efterfølgende. 

Der er i år 51 som har deltaget på begynderkurset, og 36 har meldt sig ind i klubben. 

 

E. Afslutningsmatch      Jesper 

Der var 56 deltagere og efter matchen var der god suppe. Rema sponserede suppen og vinpræmier. 

 

F. Status på ny klubsekretær     Ole 

Der er kommet 4 ansøgninger. Fristen for ansøgning rykkes til den 25. oktober. 

 

G. Dronefotografering     Ole 

Der er optaget dronefotografering af alle 18 huller og Henning Andersen har lagt videoerne på 

hjemmesiden. 

Annonceres på Facebook og klubbens favorithul sættes på forsiden. 

 

4. Økonomi og medlemstal     Vagn 

A. Medlemstal. Der er 615 medlemmer, heraf 497 aktive damer og herrer. 

 

B. Økonomi. Status på økonomien blev gennemgået. 

Der er nu indkommet 102 donationer, som nu sikrer klubben momsrefusion. 

Bestyrelsen siger tak til alle som har doneret. 

 

5. Banen / Baneudvalg      John 

Banen er nu gjort vinterklar med vintergreens. 

På grund af meget vand, er der desværre nogle træer som er væltet eller flækket. 

Der er plantet et nyt træ på hul 11, hvor det gamle var placeret. Der markeres med blå pæle ved træet, 

og der overvejes at sætte en plastspiral på stammen, så træet ikke bliver skadet. 

Greenkeeperne går nu i gang med at arbejde på hul 2, hvor der skal graves en tværgående bæk fra 

søen og over mod bækken i venstre side. 

 

6. Projekter 2023      Alle 

Udviklingsplan og større projekter næste sæson 

Udviklingsplanen skal tages op i 2024, hvor bestyrelsen vil gennemgå planen for 2025-2030. 

Sekretariatsvognen har brug for ny beklædning fleres steder. 

 

7. Kommende aktiviteter     Alle 

Forslag til et bestyrelsesseminar i det nye år    Mai 

Jesper og Ole tager en snak med DGU på regionalmødet i Brønderslev, om DGU evt. kan sende en 

konsulent med et oplæg til et seminar for bestyrelsen. 

 

8. Dato for næste møde tirsdag den 14. november kl. 19.00   Ole 

Søren har brød med 

OBS mødet tirsdag den 6. februar flyttes til mandag den 5. februar kl. 18.30. 
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9. Eventuelt 

Der udsendes et klubnyt med bl.a. opretning af nedslagsmærker. Der er alt for mange som ikke retter 

deres mærker op, og greens er meget bløde, så der skal være mere opmærksomhed på 

nedslagsmærker. 

 

 

 

 

Ole Nøhr     Mai Brøndum 

Formand     sekretær 

 


